

Senior Mechanical Engineer

## Mechthild Engelbert



Mechthild is an expert in the technical, economic and environmental assessment of material handling. Her 23 years of experiences cover the development and review of material handling related capital investment processes (from project concepts to bankable feasibility and project implementation studies). She is familiar in the management of international consulting projects.

Mechthild has a Diploma (MSc) in Mechanical Engineering from the University of Applied Sciences and Arts, Dortmund, Germany.

## **What gives you most satisfaction in your work?**

Diverse teams in terms of nationality, professional background and gender let every project become a pleasant and fascinating business for me.

## **Why did you choose RWE TI?**

My family works for RWE since generations, so I am born into this technical environment. RWE TI represents a trustworthy and extremely well-experienced partner in the service business for international projects, so I decided to be a part of this team.

## **“Your challenge is our passion”**

### **What it means to me:**

Every project brings its challenges. This certainly is what defines our job and fulfills it with a lot of ambition and high demands which is exactly what we love to do.

Senior Mechanical Engineer

## Mechthild Engelbert



Mechthild Engelbert ist Expertin für die Bewertung von Fördertechnik unter technischen, wirtschaftlichen und ökologischen Aspekten. In ihrer 23-jährigen Laufbahn war sie für die Entwicklung und Prüfung von Fördertechnik-relevanten Investitionsprozessen (von der Erarbeitung von Projektkonzepten über bankfähige Machbarkeits- bis hin zu Projektumsetzungsstudien) verantwortlich. Auch mit der Leitung internationaler Beratungsprojekte kennt sie sich bestens aus.

Ihr Maschinenbaustudium an der FH Dortmund schloss sie mit dem Diplom ab.

## **Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?**

Die Teamarbeit mit Menschen unterschiedlichen Geschlechts, unterschiedlicher Nationalität und mit unterschiedlichen beruflichen Werdegängen macht die Arbeit an jedem Projekt angenehm und faszinierend.

## **Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?**

Meine Familie arbeitet bereits seit Generationen bei RWE; dieses technische Umfeld ist mir also bereits seit Kindesbeinen an vertraut. RWE TI ist ein vertrauenswürdiger und sehr erfahrener Partner im Dienstleistungsgeschäft für internationale Projekte. Ich wollte zum Team bei RWE TI dazugehören.